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Z á p i s n i c a    č.  2 
napísaná na mimoriadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 7. 2. 2007 o 16.15 h na mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:   poslanci a primátor mesta  

                   

Prizvaní:   vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

   

1. Otvorenie 
 

Dnešné mimoriadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

Dr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Zrušenie uznesenia 

3. Odovzdanie materiálov na diskusiu: 

      – Dodatok č. 2 k odmeňovaciemu poriadku mesta Vrbové 

      – okruh úkonov a činností pre zástupcu primátora mesta Vrbové – Ing. Jána Prievozníka 

4. Návrh na uznesenie 

5. Záver 

 

1. Schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva MsZ 

a zapisovateľky 

 
Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda Jozef Bukovčák, členovia: 

Ing. Ján Jánoška a Anton Červeňanský. 

prítomných: 10 

za: 8                                                  proti: 0                          zdržal sa: 2 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Pavol Halama a Ing. Marián Keller. 

prítomných: 10                                                                                                                          

za: 10                              proti: 0                                              zdržal sa:  0 

 

Za zapisovateľku bola schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 10 

za: 10                                                              proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli schválení PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján Prievozník 

a JUDr. Mária Gajňáková. 

prítomných: 10 

za: 10                                                   proti: 0                                             zdržal sa: 0 

 

Potom primátor mesta predložil k schváleniu program mimoriadneho zastupiteľstva, ktorý 

bol uvedený na pozvánke.  
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prítomných: 10 

za: 8                                                   proti: 1                                             zdržal sa: 1 

 

V priebehu rokovania sa dostavili ďalší dvaja poslanci. 

 

2. Zrušenie uznesenia 
 

Ďalším bodom programu bolo zrušenie uznesenie č. 15/I/2004. Nakoľko na predposlednom 

januárovom zasadnutí MsZ boli určité pochybnosti, že toto uznesenie je platné, overoval si to 

primátor na ZMOS–e aj u našich právnikov, aj s viacerými právnikmi a dospeli k názoru, že ak 

bolo systematizované miesto prednostu zriadené, tým automaticky sa toto uznesenie sa ruší. Ale 

pre pokoj v duši zvolal toto mimoriadne zasadnutie MsZ. A chce odovzdať k preštudovaniu 

materiály, ktoré spracoval. A k tomuto uzneseniu otvoril rozpravu. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – v zmysle rokovacieho poriadku môže byť mimoriadne zasadnutie MsZ zvolané 

v prípade závažných úloh, ak o to požiada 1/3 poslancov, petíciou občanov alebo v prípade 

slávnostnej príležitosti. Slávnostná príležitosť nie je, petícia tiež, nevie ani o tom, že by ho zvolali 

poslanci. Už na prvom slávnostnom zasadnutí povedala Mgr. Sitárová, keď chcel primátor tieto 

uznesenia rušiť, že nezdieľa ten názor, pretože akonáhle my prijmeme uznesenie, že zriaďujeme 

funkciu prednostu, tak všetko ostatné padá. Nevidí dôvod na zvolanie mimoriadneho zasadnutia 

MsZ. 

Dr. Borovský – on bol tiež o tom presvedčený, ale práve on (Ing. Jánoška) pochyboval o tomto, 

a myslí si, že je to dôležité. 

Ing. Jánoška – on, čo si neuvedomil bolo, že hlasoval za uznesenie č. 13/I/2007, čím zrušili už 

zrušené uznesenie, lebo bolo potom prehlasované a potvrdené 3/5 väčšinou. Ale tu je v tom 

jednoducho zmätok. Sú tu ľudia kompetentní na to, aby materiály boli vopred pripravené. 

Zaoberajme sa problémami občanov. Veď to potvrdili aj právnici a aj napriek tomu dáva sa 

hlasovať za uznesenie, ktoré už bolo zrušené. 

Ing. Keller – nepozná to uznesenie, nevie sa k tomu vyjadriť, 

Dr. Borovský – bolo to také isté uznesenie ako decembrové, ale ho nepodpísal. Poslanci ho potom 

v januári 3/5 väčšinou potvrdili. Ale na minulom zasadnutí bolo spochybnené, že by mohlo toto 

uznesenie platiť. 

Ing. Jánoška – ak si myslíte, že toto je závažný problém, kvôli ktorému bolo zvolané mimoriadne 

zasadnutie MsZ ... 

Ing. Nižňanský – bolo by dobré citovať toto uznesenie, 

Dr. Borovský prečítal text uznesenia 

Dr. Gajňáková – tým dňom, že bola zriadená funkcia prednostu, malo sa toto uznesenie (15/I/2004) 

automaticky zrušiť. Ide v podstate o formalitu. 

Dr. Borovský – vždy to robíme tak, že najprv zrušíme uznesenie (staré) a prijme sa nové – nový 

spracovaný dokument. 

Ing. Tomčík – nevie, čo má s tým spoločné to staré uznesenie s tým, že sme teraz prijali nové 

uznesenie, 

Ing. Nižňanský – v čom je problém? Veď my sme sa tu dohodli, že zriadime túto funkciu. 

Dr. Borovský – Mgr. Sitárová povedala, že sa nemusí rušiť, ale boli k tomu komentáre, 

Ing. Duračka – Ing. Jánoška mal poznámku, že sme rušili to uznesenie, ktoré bolo vetované. On 

predsa povedal, že platí januárové č. 15/I/2004. 

Dr. Borovský  – aj pri VZN sa najprv zrušilo staré a prijalo sa nové, 

Mgr. Sitárová – nedá sa to porovnávať s VZN. Každý prípad je potrebné posudzovať individuálne. 

Ing. Jánoška – keby sa bolo prijalo len uznesenie, že sa schvaľuje funkcia prednostu a nebolo by sa 

nič rušilo, žiadne uznesenie, je to iné, 

Dr. Borovský – navrhuje tento bod zrušiť a pokračovať ďalej v programe. 
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Nebolo k tomuto bodu prijaté žiadne uznesenie. 

 

3.  Odovzdanie materiálov na diskusiu: 

 
• Dodatok č. 2 k odmeňovaciemu poriadku mesta Vrbové 

• Okruh úkonov a činností pre zástupcu primátora mesta Vrbové – Ing. Jána Prievozníka 

 

 Primátor predložil návrh, ako by mal vyzerať materiál, ktorý sa bude predkladať na 

rokovanie v MsZ, tzv. košieľku. Je to materiál na budúce rokovanie MsZ. K tomuto sa bude viesť 

rozprava na budúce. Treba zvážiť, premyslieť si výšku navrhovaných odmien. Vychádzalo sa 

z pôvodných odmien prepočítaných koeficientom 1,4. Ďalším materiálom je okruh úkonov 

a činností zástupcu primátora. K týmto materiálom je teraz zbytočné hovoriť. Len sa treba vyjadriť, 

či tá „košieľka“ takto pripravená môže byť. Vychádzal z toho, čo mávajú na ZMOS–e a VÚC, 

prispôsobené na podmienky mesta.  

Ing. Jakábová povedala, že to racionálne a podstatné tá košieľka má. Ale nevie, dokedy má dať 

komisia stanovisko a pripraviť návrh uznesenia. Primátor odpovedal, že návrh uznesenia 

spracováva prednosta a dôvodovú správu príslušný vedúci útvaru. Stanovisko komisie treba 

odovzdať prednostovi najneskôr v stredu, týždeň pred konaním zastupiteľstva. Ing. Keller 

očakával, že v materiáloch bude skôr náplň práce prednostu ako viceprimátora. Niektoré veci, 

ktoré robil prednosta robí p. Boškovič. Hovorilo sa, že bude robiť fondy v spolupráci s odbornými 

útvarmi. Primátor odpovedal, že náplň práce prednostu MsZ neschvaľuje. Úlohou MsZ je schváliť 

okruh úkonov a činností zástupcu primátora.  

 

4.   Z á v e r 
 

 Primátor mesta poďakoval prítomným za účasť a ukončil o 17.10 mimoriadne zasadnutie 

mestského zastupiteľstva. 

 

Vo Vrbovom 12. februára 2007 

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

                  .................................................. 

             PaedDr. Ivan Borovský 

                  primátor mesta 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Marián Keller         ................................................. 

 

2.   Pavol Halama       ................................................. 


